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Kings Norton Baptist Church 

      Sunday 2nd June 2024 10 am 

“Your part, His part” 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

Opening Scripture Revelation 5:12  

Hymn  MP 45 At your feet we fall mighty risen Lord 

Prayer  

Scripture  Isaiah 35 (page 719) 

Children’s talk  Safe in the strong tower 

Chorus  MP 809 Blessed be the Name of the Lord 

Notices  Thanks for maintenance help VIDEO, minibus driver? 

12:45-1pm Fellowship lunch at Arrow Valley. See directions 

Invitation cards to BGEA event 15th June, > list on wall. 

Finance chart.  

Wakeem Testimony 

Prayer and Lord’s prayer  

Readings Mark 4:26-29 (page 1006) 

Hymn   MP 1024 All of my days (22-song 7 EMA 3:21) 

Sermon “Your part, His part” 

Hymn  CH 482 O what a Saviour that He died for me! 

Closing Prayer: 

------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Ps 61:3  For you have been my refuge, a strong tower against the foe. 

Pr 18:10  The name of the LORD is a strong tower; the righteous run to it 

and are safe. 

 

 

 

 

 

Prayer   
 Ever wanted to be involved in something big? The world has its array 

of impressive building projects, from the great wall of China to the 

Panama canal or the Burj Khalifa in Dubai, the world tallest building 

at 2,722 feet. How impressive to have had a part in building it.  

The Lord God is building a kingdom far greater and far longer lasting than 

anything this world has seen. Do you want a part in it? Every Christian is 

given a part in building it. I will build it says Jesus, but you have your part.  

This parable today only occurs in Mark’s gospel. Some parables are noted 

by two of the gospel writers, some by three, with the parable of the feeding 

of the 5,000 appearing in all four.  

Jesus starts by saying in v26 “This is what the kingdom of God is like and then 

goes on to give a parable using the familiar scene of a farmer on his farm. It 

is called the parable of the growing seed and aptly named.   

26 A man scatters seed on the ground. That is what the man does. 

27 Night and day, whether he sleeps or gets up, the seed sprouts and grows, 

though he does not know how.  That is what he cannot do. 

This parable tells us what we can do - and what God alone can do. The title 

is ‘your part, his part’.  

It is a simple illustration with a straightforward meaning. There is your part, 

and there is His part. There is what you can do - and what you cannot do.  

The Lord has a plan to build his church out of the people of the world - and 

He will do it. The amazing thing is that he has called you into partnership 

with him in this great task. It is a task he divides - and shares with us. 

 Whether on a building site, in a hospital, on an engineering project 

etc., each is assigned a role, you have your job description. You are 

to stick with it. It is not for you to do the job of another.  

So too as the Lord has commissioned us to go and make disciples of all 

nations, He has split the task, there’s our work - and the Lord’s work. 

A man scatters seed on the ground.  

What is that seed? As it follows on from the parable of the sower of seeds in 

the different types of soil, we can say the seed is the word of God. (Bible)  

You will be my witnesses the Lord said as he sent his Spirit to empower and 

fit us for the task.  

We are to sow the seed, this we should all do, we as a body of the Lord’s 

people should be obedient to our calling and take the word of God out, that 
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is to ‘broadcast’ it. As a local church here in Birmingham we are the local 
BBC - Birmingham Broadcasting Corporation.  

    We can all sow. Anyone who has received the knowledge of the grace of 

God in his heart can teach others. We are not all equally gifted in this, but 

we can all do it, we can and we must, speak of the God we know. 

We will not all have the same opportunities. But here surrounded by people 

in the city, and with all the modern media, we can have a far-reaching 

influence. There is no one within the family of God who may not with their 

hand drop a tiny seed into the ground.  

There is no-one among us who needs to stand idle in the market-place, for 

work suitable for each of us is waiting for him. There is not a saved woman 

who is left without a holy task; let her do it and win the approving word 

“She hath done what she could.”. Some area of sacred service is within the 

reach of everyone’s capacity, whether it be the mother in the family, the 

carer with the antisocial hours, the one in the office, factory or hospital or 

the child at school. Those who think “there’s little I can do” can, 

nevertheless, do something for Christ and His cause. Carry this small 

precious seed of the word of God and sow it in obedience and faith. 

Sow your seed in the morning, and at evening let not your hands be idle, for 

you do not know which will succeed, whether this or that, or whether both will 

do equally well. Ec 11:6   

Be generous with it, be like the sower who does not drop a seed only where 

he things there’s a good place, but knowing what the Lord can do, threw the 

seed right and left as he went on his way.  

 Be like the winter salt spreaders who covers all the road, and the 

pavement, and everything else for that matter. 

Unless there is mockery and ridicule don’t hold back - even let some seed 

drop into the thorny and rocky soils. The Lord can do something even there, 

he did with me. Do what you can, dropping in the word of God here there 

and everywhere, in all places hoping and longing for that harvest to come. 

You do it because you know the seed is good, the word is the living word. 

Pray that the Lord will lead to you good soil, - know your area and know the 

people as the farmer who knows his fields senses where he can expect a 

good return. 

No farmer expects to bring forth a harvest without sowing. Weeds will grow 

without our help, but not so with wheat and barley. The human heart is so 

depraved that it will naturally bring forth evil in abundance, and Satan is not 

sleeping, he is busy with his evil seed.  

Let us watch over the seed to make sure it is kept good seed - for anyone to 

bear fruit for God the seed of truth must be planted. A person is saved by the 

word of God not the clever reasonings of man. Do not try to add to it, or 

leave it to become corrupted. It must be planted ‘as is’ in its unadulterated 

simple purity.  

Faith comes by hearing, which means the word of God must be brough to 

that neighbour, family member, person at the bus stop, your work colleague, 

that they may hear and be saved.  

The spreading of the gospel is not something to ‘um and ahh’ about, a 

matter of choice depending on how your feel, like so much else in this 

world. No, it is a duty, and one urgently needed and to be neglected at your 

peril.  

So let us scatter, and scatter, and scatter the seed of the kingdom, and expect 

to see a harvest. You have the seed, and the seed must be sown - and often.  

      There is what you can do and - what you should do.  
 

But it is the Lord alone who makes things grow  

28 All by itself the soil produces corn. No labourer can do this – no-one can 

make anything grow but God, let us be clear about that!  

Next week we will return to the letter to the Corinthians and chapter 3. A 

passage from there reminds us of who does what. “What, after all, is 

Apollos? And what is Paul? Only servants, through whom you came to 

believe—as the Lord has assigned to each his task. I planted the seed, Apollos 

watered it, but God made it grow. So neither he who plants nor he who waters 

is anything, but only God, who makes things grow. We have our part to play, 

and the Lord His part. There is His part and there is our part. The man who 

plants and the man who waters have one purpose, and each will be rewarded 

according to his own labour. 1Co 3:5-8 The Lord has allowed us to share in 

His great work, the greatest work of all, there’s no job better than this.  
 

So a couple of pitfalls?  

Know what the Lord has called you to do – and what He alone can do.  Do 

not mix the two roles together so that they are indistinct, or swap the two 

around. 
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Do not try to do what only God can do. 

We are to sow the seed - we do not - and cannot - make the plant grow! 

 Imagine a machine for stretching wheat, a vacuum container to 

make bread grow! 

Wrong theology is behind the belief that a man or woman can make the seed 

grow, that a man can chose God, that man can respond and make himself 

born again etc. This is known as Arminianism (after the Dutch theologian 

Arminius). We cannot do God’s work. We cannot do what only God can do. 

 Does that mean we stand impassively, like the JWs? 

No Paul when he was converted devoted himself exclusively to preaching and 

testifying, every sabbath he reasoned in the synagogue, trying to persuade, he 

vigorously refuted the jews, he proved from the scriptures that Jesus was the 

Christ. Acts 18:4,5,28 hear those words; persuade, reason, refute, prove. 

We too are to impress on all who will listen the urgency of the gospel by 

explaining the word, reasoning, being persuasive.  

And yet what change can we engineer in the hearer?  None unless the Lord 

does his work. We can solicit a response, we can lean on people, we can 

make them feel guilty, we can excite their emotions, and project a persona, 

that is what sales people do so effectively. And yet if it is forced the person 

responds reticently, hence now we have in law a 14 day cooling off period.  

There are many who misunderstand how the Lord works and do their utmost 

to bounce people into the Kingdom of God, “say this prayer” they say, etc. 

The problem is they bounce back out again, they quickly fall away. You 

cannot convert anyone. We can make the church doors wider, provide useful 

services and projects to draw people in, we can entertain and make it 

‘enjoyable’ it might look like growth, but it isn’t, it is just more people in. 

Whatever you try to do to the heart it is still a dead heart. we the sower 

cannot make life, we cannot make anything grow, only the Lord can do that.  

 There is what you can do - and what you cannot do.  

 There is what you should do - and there is what you should not do. 
 

Then there is the other side, expecting God to do - what he has told you and I to do 

You will be my witnesses, every Christian is called to be a seed carrier, to be 

a proclaimer, to declare, to pronounce, to sow, to reason, to argue, to 

persuade, to impress upon and implant within the hearer this word of life. 

God has called us to do that. He has built that into His great plan.  

we are God’s fellow-workers; 1Co 3:9 He has choses us to be his ‘co-workers’ 

again he says it in 2 Cor 6:1. How amazing.  

 As a father shares the decorating work with his young son, he hands 

the paint brush to him knowing it may well end up a messy job, but 

how delighted the young boy is, what a privilege, he won’t forget it.  

 God can do it without you, He surely can, but he has chosen to use you. 

Your part, our part is an important part, but it is a small part. We can relax, 

if someone does not become a Christian it is not because you haven’t leant 

on them enough, or cajouled them enough, or told them so many times they 

are saved that they start to believe it and act like it. No Jesus said I will build 

His church. Not you, I will he says. 

Jesus is telling us this so we can be prepared as we go out into the world. 

This whole section in Mark’s gospel is really ‘missionary training’ prior to 

going ‘over the top’, or in this case across the lake to the enemy territory. 

That is where our enemy reigns as so dramatically presented in the 

demoniac. As these raw disciples head into the lions den they are in safe 

hands for Christ is with them, they need only trust him. Hence the last final 

key lesson while on the road, or on the lake, the lesson of the storm. They 

were in one, they went into it and came through it, - and as soon as they 

landed were to see a storm raging in this man. A storm calmed by Jesus the 

Prince of Peace. 
 

27 Night and day, whether he sleeps or gets up, the seed sprouts and grows, 

though he does not know how.  

It will grow and be ripened; but can you do it? You know you cannot; you 

can have no finger in the actual process, though you may promote the 

conditions under which it is produced. Life is a mystery; growth is a 

mystery; ripening is a mystery.  

The scientist tries to explain life and bamboozle you and cloak his ignorance 

with clever jargon but - he cannot produce life. 

 The James Webb telescope is continuing to send back wonderful 

pictures, and only last Friday an excited scientist admitted it required 

them to readjust their every changing theories. As it is true for the 

distant it is also true of the microscopic. 

Life and growth is of God, only in him do we live and move and have our 

being. The farmer does nothing but wait and look on expectantly. So should 

we. He knows the seed, he thinks it has fallen on ground that can bear a crop 
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and he has planted expectantly. If you have planted then let us expect 

something to happen too.  

And it does. 28 All by itself the soil produces corn—first the stalk, then the 

ear, then the full grain in the ear.  

So too is the rise and progress of the word of God in the heart. It enters the 

soul and does its secret work. Naturally we all resist the Lord Jesus, but 

when it enters it changes our heart and we come to love Him. But we know 

not how that inner change take place? Once I avoided the Lord’s rule and 

hated the thought of his mastery over me, now I love Him. How does that 

happen? How is my whole nature renewed, instead of producing sin it yields 

repentance, faith, and love. How it is that the Spirit of God deals with the 

mind of man?, how does he create the new heart? How does he give us the 

right spirit?, we cannot tell. The Spirit of God moves like the wind and we 

know not where and to whom and in whom He will come and work - but 

when He does - we see the effect.  

The person immediately knows something has happened within them and 

soon the change cannot be hidden. The eyes are opened and tongue is 

loosed, there has been what we call an effectual work within to bring a new 

creation, a resurrection, an awakening from the dead, all invisible, but real. 

 Has that happened in you? Can you speak of it like Wakeem? It is 

not easy for him to stand here as he did earlier – but there’s now a 

new Spirit in Him them emboldens him. 

All who are here this morning have had the seed sown in your heart, it is 

good seed, has it done anything in you? – x2. There are some here with no 

evidence of it – and if that is you then there’s no-one here who can help you. 

Go to the Lord, to the cross, plead mercy, confess your sin lest you leave 

this world and be found dirty and guilty before the judge of your souls. 
 

 The farmer in seeing the crop, is to do something, he harvests the crop. 

29 As soon as the grain is ripe, he puts the sickle to it, because the harvest has 

come."” Now the Lord again uses his servants  he puts the sickle to it  

 As soon as the living seed has produced the fruit it is time to act. 

So it is with us, we look out expectantly and excitedly to see in whom is the 

fruit of the Lord. What do we look for? Evidence of the Lord’s Spirit; 

brokenness, conviction, someone energized by a living faith. When this is 

seen no time is to be wasted, he puts the sickle to it that person must be 

brought into the barn, brought into the housefold of faith. Here they are 

protected, guarded, watched over. This sickle is not the reaping of the last 

great day, for that does not come within the scope of the parable.  

This kind of reaping is the type when the Saviour said to his disciples after 

he had been sowing the seed in the hearts of the Samaritans,, Do you not say, 

‘Four months more and then the harvest’? I tell you, open your eyes and look 

at the fields! They are ripe for harvest. Joh 4:35. It had sprung up in the place 

they least expected it! Let us trust the Lord to do what only he can do. 

Listen to His encouragement and promise; Let us not become weary in doing 

good, for at the proper time we will reap a harvest if we do not give up. Ga 6:9   

    As a Christian we watch carefully for the harvest, we look for true signs 

of faith in Christ, as soon as we see it we at once fetch in the converts that 

they may be cared for by the brotherhood, safe in the fold and separated 

from the world, screened from temptation, and laid up for the Lord.  

 We’ve seen the Lord at work in Aaron, so too in Wakeem, and you? 

As soon as the grain is ripe - It’s an urgent business lest the devil do his work  

We extend the hand of fellowship, we recognize them as brothers and 

expect the Lord to honour and continue what he has started. We say, “Have 

you confessed your faith? Is it not the time for an open confession and the 

testimony and obedience of baptism? The new heart is directed to love and 

obedience. In communion with the faithful the new convert is set to work in 

the Lord’s vineyard. We are to encourage, instruct and strengthen. 

   The reaper is the man who gathers in the converts, One sows another reaps 

and we rejoice together for our work is one, for we labour for one Lord. 

Peroration Expectancy 

There is life in the seed, the word of God which is life, the word of God is 

living and active it is this powerful, it is incorruptible, the word of the Lord 

stands for ever." 1Pe 1:25   

For there to be a harvest you must bury the seed in the heart - there the 

heavenly seed grows secretly, for God’s work is done out of sight. 

Are you a gardener? Do you plant? do you water? Don’t you expect to 

see something for it? 

According to this parable we should expect to see fruit. A farmer casting his 

seed into the ground expects a harvest, so we must as we sow God’s word 

not think it will return void. Let us wait for it patiently, it will come.  

“Your part, His part” It is ours to sow, that is our part, The Lord has his and 

he will do it. Let us look to Him to grow faith in the heart, He will do it. END 
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Kings Norton Baptist Church  Cantonese 

      Sunday 2nd June 2024 10 am 

“Your part, His part” 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

聖經啟示錄 5:12 開頭  

聖詩 MP 45 在你的腳下，我們倒在你的腳下，強大的復活的主 

禱告  

聖經以賽亞書 35（第 719 頁） 

兒童談話 堅固的塔中安全 

唱詩班 MP 809 願頌讚歸主的名 

通知 感謝視訊維護協助，小巴司機？ 

12:45-1pm 在箭谷享用聯誼午餐。查看路線 

6 月 15 日 BGEA 活動邀請卡，> 名單在牆上 

韋基姆的證詞 

禱告與主禱文  

讀經馬可福音 4:26-29（第 1006 頁） 

聖歌 MP 1024 我所有的日子（22 首歌曲 7 EMA 3:21） 

講道“你的部分，他的部分” 

詩歌 CH 482 多麼救主啊，祂為我而死！ 

結束祈禱： 

 

禱告   

 

 曾經想參與一些大事嗎？世界上有許多令人印象深刻的建築項

目，從中國的長城到巴拿馬運河，再到高達 2,722 

英尺的世界最高建築迪拜哈利法塔。能夠參與其中真是令人印象深刻

。  

主神正在建立一個比世上任何事物都更大、更持久的國度。你想參與

其中嗎？每個基督徒都有責任參與建造它。耶穌說，我會建造它，但

你也有你的部分。  

這個比喻今天只出現在馬可福音裡。有些比喻是由兩位福音書作者註

釋的，有些是由三位福音書作者註釋的，而餵飽五千人的比喻則出現

在所有四個福音書作者中。  

耶穌在第 26 

節開始說：「神的國就是這樣，然後繼續講一個比喻，講述一個農夫

在他的農場裡熟悉的場景。它被稱為“種子生長的寓言”，名字恰如其

分。   

26 一個人把種子撒在地上。這就是男人所做的。 

27 

日日夜夜，無論他睡覺或起床，種子都發芽生長，他卻不知道是怎麼

發生的。  這是他做不到的。 

這個比喻告訴我們我們能做什麼──以及只有神才能做什麼。標題是“

你的部分，他的部分”。  

這是一個簡單的插圖，意思是直白。有你的部分，也有他的部分。有

你能做的事，也有你不能做的事。  

主有一個計劃，要從世人中建立祂的教會－祂會做到的。令人驚訝的

是，祂邀請你與祂合作完成這項偉大的任務。這是祂與我們分擔的任

務。 

 

 無論是在建築工地、醫院、工程項目等，每個人都被分配了一

個角色，您都有自己的工作描述。你要堅持下去。你不應該做別人的

工作。  

同樣，當主委託我們去使萬民成為門徒時，祂也被指派了任務，這是

我們的工作──也是主的工作。 

一名男子將種子撒在地上。  

那個種子是什麼？根據在不同類型的土壤中撒種的比喻，我們可以說

種子就是神的道。 （聖經）  
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你們將成為我的見證人，這是主派遣聖靈來賦予我們能力並讓我們適

合這項任務時所說的。  

我們要撒種，這是我們都應該做的，我們身為主子民的身體應該服從

我們的呼召，並把神的話語帶出來，就是‘廣播’它。作為伯明翰的當地

教會，我們是當地的伯明翰廣播公司。英國廣播公司 

    

我們都可以播種。任何心裡接受了神恩典知識的人都可以教導別人。

我們在這方面的天賦並不相同，但我們都可以做到，我們可以而且我

們必須談論我們所認識的上帝。 

我們不會都有同樣的機會。但在這裡，周圍都是城市人，還有所有現

代媒體，我們可以產生深遠的影響。在神的家中，沒有人不用手將一

粒微小的種子撒到地裡。  

我們沒有人需要在市場上閒著，因為適合我們每個人的工作正在等著

他。沒有一個得救的女人沒有完成一項神聖的任務。讓她去做並贏得

認可的話「她已經做了她能做的」。某些神聖服務領域是每個人都可

以做到的，無論是家庭中的母親，反社會時間的照顧者，辦公室、工

廠或醫院的人還是學校裡的孩子。然而，那些認為「我無能為力」的

人可以為基督和祂的事業做些什麼。帶著神話語的這顆寶貴的小種子

，並以順服和信心的方式播種它。 

早上播種，晚上也不要閒著，因為你不知道哪個會成功，是這個還是

那個，或者兩者是否都會一樣好。傳道書 11:6   

要慷慨地對待它，就像撒種者一樣，他不會只在他認為好的地方撒下

種子，而是知道主能做什麼，在他前進的路上左右撒播種子。  

 

 就像冬季撒鹽者一樣，他們覆蓋了所有道路、人行道以及其他

所有東西。 

除非有嘲笑和嘲笑，否則不要退縮——

甚至讓一些種子落入荊棘和岩石的土壤中。即使在那裡，主也能做一

些事情，祂對我做了。盡你所能，到處傳播上帝的話語，希望並渴望

收穫的到來。 

你這樣做是因為你知道種子是好的，這個字是活生生的字。 

祈求主帶給你肥沃的土壤，-

了解你的地區並了解人民，就像農民了解他的田地一樣，他知道哪裡

可以期待良好的回報。 

沒有哪個農民期望不播種就能有收穫。沒有我們的幫助，雜草也會生

長，但小麥和大麥則不然。人心就是這樣邪惡的事物自然會帶來大量

的邪惡，而撒旦並沒有睡覺，他正忙著他邪惡的種子。  

讓我們看管種子，確保它是好種子──任何人要想為神結果子，就必

須種下真理的種子。一個人得救是靠神的話語，而不是靠人的聰明推

理。不要嘗試添加它，或讓它被損壞。它必須以其純粹的簡單純度“

按原樣”種植。  

信心是從聽道而來的，這意味著神的話語必須傳達給鄰居、家人、公

車站的人、你的同事，這樣他們才能聽到並得救。  

傳播福音並不是什麼「嗯嗯」的事情，而是取決於你的感受的選擇問

題，就像這個世界上的許多其他事情一樣。不，這是一項職責，而且

是一項迫切需要的職責，如果忽視，您將面臨危險。  

因此，讓我們撒、撒、撒天國的種子，期待看到豐收。你已經有了種

子，而且必須經常播種。  

 有你可以做什麼和 - 你應該做什麼。  

 

但只有主才能使萬物生長  

28 

土壤本身就生產玉米。沒有哪個勞動者能做到這一點──除了上帝，

沒有人能讓任何東西生長，讓我們明確這一點！  

下週我們將回到哥林多前書和第三章。 

「到底，亞波羅是什麼？保羅是什麼？只有僕人，透過他們你才相信

──正如主為每個人所分配的任務。我種下種子，亞波羅澆灌它，但

上帝讓它成長。因此，無論是種植者或澆灌者都不是什麼，只有上帝

使萬物生長。我們有我們的職責，主也有祂的職責。有他的部分，也

有我們的部分。播種的人和澆灌的人有一個目的，每個人都會根據自

己的勞動獲得報酬。 1Co 3:5-8 
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主讓我們分擔祂偉大的工作，最偉大的工作，沒有比這更好的工作了

。  

那麼有幾個陷阱嗎？  

知道主呼召你做什麼－以及只有祂能做什麼。  

不要將這兩個角色混在一起，以免它們變得模糊，或將兩者互換。 

不要試圖做只有神才能做的事。 

我們要播下種子——我們不——也不可能——讓植物生長！ 

 

 想像一下，一台拉伸小麥的機器，一個讓麵包生長的真空容器

！ 

錯誤的神學背後的信念是男人或女人可以讓種子生長，男人可以選擇

上帝，男人可以回應並使自己重生等等。我們不能做神的工作。我們

無法做只有上帝才能做的事。 

  這是否意味著我們像 JW 一樣冷漠地站著？ 

沒有保羅在信主之後，就專心傳道、作見證，每逢安息日他在會堂裡

推理、勸說，大力駁斥猶太人，用聖經證明耶穌是基督。使徒行傳 

18:4,5,28 請聽這些話；說服、推理、反駁、證明。 

我們也應該透過解釋福音的話語、推理和說服力，讓所有願意聆聽福

音的人留下深刻的印象。  

然而我們可以為聽者帶來什麼改變呢？  

除非主做他的工作，否則沒有。我們可以徵求回應，我們可以依靠人

們，我們可以讓他們感到內疚，我們可以激發他們的情緒，並塑造一

個角色，這就是銷售人員有效做的事情。然而，如果被迫這樣做，該

人就會沉默寡言，因此現在我們在法律上有 14 天的冷靜期。  

有很多人誤解了主的工作方式，並盡最大努力將人們帶入神的國度，

他們說“說這個祈禱”等等。你無法轉變任何人。我們可以讓教堂的

大門變得更寬，提供有用的服務和項目來吸引人們進來，我們可以娛

樂並使其變得“令人愉快”，這可能看起來像是增長，但事實並非如

此，這只是更多的人進來了。 

無論你試圖對心做什麼，它仍然是一顆死心。我們播種者無法創造生

命，我們無法使任何東西生長，只有主才能做到這一點。  

 有你能做的事，也有你不能做的事。  

 有你該做的事，也有你不該做的事。 

 

還有另一面，期待上帝做祂告訴你我要做的事 

你們將成為我的見證人，每一個基督徒都被呼召成為種子攜帶者，成

為宣講者，宣告，宣告，播種，推理，爭論，說服，將這句話銘刻在

聽者心中並植入其中。神呼召我們這樣做。他已將其納入他的偉大計

劃中。我們是神的同工； 1Co 3:9 他在哥林多後書 6:1 

中再次說，他揀選了我們作為他的『同工』。多麼驚人。  

 

 當一位父親與他的小兒子分擔裝修工作時，他把畫筆遞給他，

知道這很可能會是一項混亂的工作，但小男孩是多麼高興，多麼榮幸

，他不會忘記。  

 上帝不需要你也能做到，他當然可以，但他選擇使用你。 

你的部分，我們的部分是重要的部分，但卻是很小的部分。我們可以

放鬆，如果有人沒有成為基督徒，那不是因為你沒有足夠地依靠他們

，或者沒有足夠地哄騙他們，或者告訴他們很多次他們已經得救，以

至於他們開始相信它並採取行動。耶穌沒有說過我要建造祂的教會。

不是你，我會的，他說。 

耶穌告訴我們這一點，以便我們在走向世界時能夠做好準備。馬可福

音中的這整個部分實際上是“越過巔峰”之前的“傳教士訓練”，或

者在這種情況下穿過湖去敵人的領土。這就是我們的敵人統治的地方

，正如惡魔般戲劇性地呈現出來的那樣。當這些未成熟的門徒進入獅

子坑時，他們得到了安全的照顧，因為基督與他們同在，他們只需要

相信祂。因此，最後一個關鍵的教訓是在路上或在湖上時，風暴的教
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訓。他們合而為一，他們走進去，穿過去，－－他們一落地，就看到

這個男人身上正在肆虐風暴。和平之君耶穌平息了一場風暴。 

 

27 

日日夜夜，無論他睡覺或起床，種子都發芽生長，他卻不知道是怎麼

發生的。  

它會成長、成熟；但你能做到嗎？你知道你不能；儘管您可以改善生

產條件，但您無法參與實際過程。生命是一個謎；成長是一個謎；成

熟是一個謎。  

科學家試圖解釋生命並迷惑你，並用巧妙的術語來掩蓋他的無知，但

是 - 他無法創造生命。 

 

 詹姆斯韋伯望遠鏡正在繼續發回精彩的圖片，就在上週五，一

位興奮的科學家承認，這需要他們重新調整每一個不斷變化的理論。

對於遠處來說是這樣，對於微觀來說也是如此。 

生命和成長都是出於神，只有在祂裡面我們才能生活、行動、存在。

農夫什麼也沒做，只是等待並期待地看著。我們也應該如此。他認識

種子，他認為它落在了可以結出莊稼的土地上 

他滿懷期待地播種了。如果你已經種下了，那麼讓我們期待也會發生

一些事情。  

確實如此。 28 

土地本身就長出五穀，先是稈，然後是穗，最後是穗中飽滿的穀粒。  

神的話語在人心中的興起和進展也是如此。它進入靈魂並進行秘密工

作。自然我們都會抵擋主耶穌，但是當主耶穌進來的時候，我們的心

就改變了，我們開始愛祂。但我們不知道這種內在的改變是如何發生

的？曾經我逃避主的統治，討厭祂掌控我的想法，現在我愛祂。這是

怎麼發生的？我的整個本性如何更新，不再產生罪惡，而是產生悔改

、信心和愛。神的靈如何處理人的思想？祂如何給我們正確的精神？

神的靈像風一樣運行，我們不知道祂會在哪裡、向誰、在誰身上做工

——但是當祂這樣做時——我們會看到效果。  

這個人立刻知道他們內心發生了一些事情，而且很快這種改變就無法

隱藏。眼睛睜開，舌頭鬆開，內部發生了我們所說的有效工作，帶來

了新的創造、復活、從死裡甦醒，所有這些都是真實的，但卻是無形

的。 

 

 你身上發生過這種事嗎？你能像韋基姆那樣談論它嗎？對他來

說，要像之前那樣站在這裡並不容易——

但現在他裡面有一種新的精神，他們給了他勇氣。 

今天早上在座的所有人都已經在你們心裡播下了種子，這是好種子，

它對你們有什麼作用嗎？ – 

x2。這裡有些人沒有任何證據──如果那是你，那麼這裡沒有人可以幫

助你。到主面前，到十字架前，祈求憐憫，承認你的罪，以免你離開

這個世界，在靈魂的審判者面前被視為骯髒和有罪。 

 

 農夫看到莊稼，就要做某事，他收穫莊稼。 

29 麥子一熟，他就揮動鐮刀，因為收割的時候到了。  

 一旦活的種子結出果實，就該採取行動了。 

我們也是如此，我們滿懷期待和興奮地向外看，想看看誰身上有主的

果子。我們尋找什麼？主聖靈的證據；破碎，信念，一個被活潑的信

仰所激勵的人。當看到這一點時，就不能再浪費時間了，他就揮舞鐮

刀，必須把人帶進穀倉，帶進信仰的家。他們來了保護，看守，看守

。這把鐮刀不是最後大日子的收割，因為那不屬於這個比喻的範圍。  

這種收割就是預表救主在撒瑪利亞人心裡撒下種子後對門徒說：“你

們不是說‘還有四個月就可以收割’嗎？”我告訴你，睜開眼睛看看

田野吧！它們已經成熟，可以收穫了。約 

4:35。它竟然出現在他們最意想不到的地方！讓我們相信主會做只有

祂才能做的事。聆聽祂的鼓勵和應許；讓我們在行善的過程中不要灰

心喪氣，只要我們不放棄，到了適當的時候就會有收穫。加6:9   

    

作為基督徒，我們仔細觀察收割，我們尋找基督信仰的真正跡象，一
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旦我們看到它，我們立即將皈依者帶入，以便他們可以受到兄弟會的

照顧，在羊圈中安全並與外界隔離。  

 

 我們在亞倫身上看到了主的工作，在韋基姆身上也看到了主的

工作，你呢？ 

這是一件緊急的事，免得魔鬼做他的工作，一旦穀物成熟 

我們伸出友誼之手，承認他們是兄弟，並期望主尊重並繼續他所開始

的事情。我們說：「你承認你的信仰了嗎？現在不是公開認罪、作見

證、服從洗禮的時候嗎？新心的目標是愛和順服。在與信徒的交通中

，新信徒開始在主的葡萄園工作。我們要鼓勵、指導和加強。 

   

收割者是聚集歸信者的人，一播種又收割，我們一起歡欣鼓舞，因為

我們的工作是合一的，因為我們為一位主而勞苦。 

預期業績 

種子裡有生命，神的道就是生命，神的道是活潑的，是有功效的，是

有能力的，是不能朽壞的，主的道永遠立定。   

為了收穫，你必須把種子埋在心裡──天上的種子在那裡秘密地生長

，因為神的工作是在看不見的地方完成的。 

你是園丁嗎？你種嗎？你喝水嗎？難道你不希望看到一些東西嗎？ 

根據這個比喻，我們應該期待看到果實。當農夫把種子撒在地裡，期

望有收成，所以我們播種神的話語時，不要以為它會徒勞無功。讓我

們耐心等待，它一定會來的。  

「你的部分，祂的部分」播種是我們的，那是我們的部分，主有祂的

部分，祂會這樣做。讓我們仰望祂增強心中的信心，祂會做到的。結

尾 
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Kings Norton Baptist Church  Korean 

      Sunday 2nd June 2024 10 am 

“Your part, His part” 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

요한계시록 5:12  

찬송가 MP 45 우리는 당신 발 앞에 엎드러지나이다 부활하신 주님 

기도  

성경 이사야 35장 (719쪽) 

아이들의 이야기 튼튼한 탑 안에는 안전해요 

합창 MP 809 주님의 이름을 찬미받으소서 

공지사항 유지보수에 도움을 주셔서 감사합니다 VIDEO, 미니버스 

운전사? 

12:45-1pm Arrow Valley에서 친목 점심 식사. 길찾기 

6월 15일 BGEA 이벤트 초대 카드, > 벽에 목록 

웨이킴 증언 

기도와 주님의 기도  

독서 마가복음 4:26-29 (1006쪽) 

찬송가 MP 1024 나의 모든 날 (22곡 7EMA 3:21) 

설교 “너의 몫, 그의 몫” 

찬송가 482장 오, 나를 위해 죽으신 구원자여! 

마치는 기도: 

------------------------------------- ---------------------------- 

 

시 61:3 주는 나의 피난처시요 원수를 막는 견고한 망대이시니이다 

잠18:10 여호와의 이름은 견고한 망대라. 의인은 그리로 달려가서 

안전하느니라 

기도   

  뭔가 큰 일에 참여하고 싶었던 적이 있나요? 세계에는 중국의 

만리장성부터 파나마 운하, 2,722피트의 세계 최고층 건물인 

두바이의 부르즈 칼리파에 이르기까지 인상적인 건축 프로젝트가 

많이 있습니다. 거기에 참여했다는 것이 얼마나 인상적이었는지.  

주 하나님께서는 이 세상이 본 그 어떤 것보다 훨씬 더 위대하고 오래 

지속되는 왕국을 건설하고 계십니다. 당신도 그 일에 참여하고 

싶나요? 모든 그리스도인에게는 이 건물을 짓는 데 한몫이 

주어졌습니다. 내가 그것을 지을 것이라고 예수께서 말씀하시지만, 

당신에게는 당신의 몫이 있습니다.  

오늘 이 비유는 마가복음에만 나옵니다. 어떤 비유는 두 명의 복음서 

저자가 언급하고 어떤 비유는 세 명의 저자가 언급하는데, 오천 명을 

먹이는 비유는 네 가지 모두에 등장합니다.  

예수님은 26절에서 “하나님의 나라는 이러하니라”라고 

말씀하시면서 시작하시고 이어서 자기 농장에 있는 농부의 친숙한 

장면에 대해 비유를 말씀하십니다. 그것은 자라나는 씨의 비유라고 

불리며 적절한 이름이 붙었습니다.   

26 한 사람이 씨를 땅에 뿌리고 있습니다. 그것이 바로 그 남자가 

하는 일이다. 

27 밤낮 자고 깨고 하는 중에 씨가 나서 자라되 어떻게 되는지 알지 

못하느니라  그것이 그가 할 수 없는 일입니다. 

이 비유는 우리가 무엇을 할 수 있는지, 그리고 하나님만이 무엇을 

하실 수 있는지를 알려줍니다. 제목은 '너의 몫, 그 사람의 몫'이다.  

단순한 의미를 지닌 단순한 그림입니다. 당신의 몫이 있고 그분의 

몫이 있습니다. 할 수 있는 일과 할 수 없는 일이 있습니다.  

주님께서는 세상 사람들을 통해 그분의 교회를 세우실 계획을 갖고 

계십니다. 그리고 그분은 그렇게 하실 것입니다. 놀라운 일은 

하나님께서 이 위대한 일에 여러분을 동역자로 부르셨다는 것입니다. 

그것은 하나님께서 우리에게 나누어 주시고 나누어 주시는 일입니다. 

  건축 현장, 병원, 엔지니어링 프로젝트 등에서 각각의 역할이 

할당되고 직무 설명이 제공됩니다. 당신은 그것을 고수해야합니다. 

다른 사람의 일을 하는 것은 당신이 할 일이 아닙니다.  
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마찬가지로 주님께서 우리에게 가서 모든 민족을 제자로 삼으라고 

명하신 것처럼 그분은 임무를 나누어 주셨습니다. 거기에는 우리의 

일, 곧 주님의 일이 있습니다. 

한 남자가 땅에 씨앗을 뿌렸습니다.  

그 씨앗은 무엇입니까? 여러 가지 땅에 씨를 뿌리는 자의 비유에 

따르면, 그 씨는 하나님의 말씀이라고 말할 수 있습니다. (성경)  

주님께서 우리에게 능력을 주고 그 일을 하도록 적합하게 하기 위해 

성령을 보내시면서 말씀하신 대로 여러분은 나의 증인이 될 

것입니다.  

우리는 씨를 뿌려야 하며, 이것을 우리 모두가 해야 하며, 주님의 

백성의 몸으로서 우리는 부르심에 순종하고 하나님의 말씀을 전해야 

합니다. '방송'하는 것입니다. 여기 버밍엄에 있는 지역 교회로서 

우리는 지역 버밍엄 방송 회사입니다. BBC 

    우리는 모두 씨를 뿌릴 수 있습니다. 하나님의 은혜에 대한 지식을 

마음에 받은 사람은 누구나 다른 사람을 가르칠 수 있습니다. 우리 

모두가 이 일에 똑같은 재능을 갖고 있는 것은 아니지만, 우리 모두는 

그것을 할 수 있고, 우리가 아는 하나님에 대해 이야기할 수 있고, 

말해야 합니다. 

우리 모두에게 같은 기회가 주어지지는 않을 것입니다. 그러나 여기 

도시의 사람들과 모든 현대 미디어에 둘러싸여 있으면 우리는 

광범위한 영향력을 가질 수 있습니다. 하나님의 가족 중에 자기 

손으로 작은 씨앗 하나를 땅에 떨어뜨리지 않을 사람은 아무도 

없습니다.  

우리 중에 시장에서 가만히 서 있어야 할 사람은 아무도 없습니다. 

우리 각자에게 적합한 일이 그를 기다리고 있기 때문입니다. 

구원받은 여인 중 거룩한 일을 하지 않고 남겨진 사람은 없습니다. 

그녀가 그렇게 하도록 놔두고 “그녀는 자신이 할 수 있는 일을 

했습니다.”라는 칭찬의 말을 듣게 하십시오. 신성한 봉사의 일부 

영역은 가족의 어머니, 반사회적 시간을 돌보는 사람, 사무실, 공장 

또는 병원에 있는 사람, 학교에 있는 어린이 등 모든 사람의 능력에 

따라 수행됩니다. 그럼에도 불구하고 “내가 할 수 있는 일이 거의 

없다”고 생각하는 사람들도 그리스도와 그분의 대의를 위해 뭔가를 

할 수 있습니다. 이 작은 귀한 하나님 말씀의 씨앗을 가지고 순종과 

믿음으로 뿌리십시오. 

너는 아침에 씨를 뿌리고 저녁에도 손을 놓지 말라 이것이 잘 될는지, 

저것이 잘 될는지, 혹 둘이 다 잘 될는지 알지 못함이니라. 전 11:6   

관대하게 베풀고, 좋은 곳이 있다고 생각하는 곳에만 씨를 뿌리는 

사람이 아니라, 주님께서 하실 수 있는 일을 알고 자기 길을 가면서 

씨를 좌우로 던지는 사람과 같이 되십시오.  

  모든 도로와 포장도로, 그리고 그 밖의 모든 것을 덮는 겨울 

소금 살포자처럼 되십시오. 

조롱과 조롱이 없으면 참지 말고 가시밭과 돌밭에 씨가 떨어지도록 

하라. 주님은 그곳에서도 뭔가를 하실 수 있습니다. 그분은 나와 함께 

하셨습니다. 여기 저기 어디든지, 그 추수가 오기를 바라고 갈망하며 

모든 곳에서 하나님의 말씀을 떨어뜨리면서 당신이 할 수 있는 일을 

하십시오. 

씨앗이 좋고 말씀이 살아 있는 말씀임을 알기 때문에 그렇게 하는 

것입니다. 

주님께서 당신을 좋은 땅으로 인도하시도록 기도하십시오. - 자신의 

밭을 아는 농부가 좋은 수익을 기대할 수 있는 곳을 감지하는 것처럼 

당신의 지역을 알고 사람들을 아십시오. 

씨를 뿌리지 않고 수확을 기대하는 농부는 없습니다. 잡초는 우리의 

도움 없이도 자라지만 밀과 보리는 그렇지 않습니다. 사람 마음이 

그렇죠자연히 악을 많이 낳을 만큼 타락했고, 사탄은 잠도 자지 않고 

그의 악한 씨를 가지고 바쁘게 일하고 있습니다.  

씨앗이 좋은 씨앗으로 유지되도록 관리합시다. 누구든지 하나님을 

위해 열매를 맺으려면 진리의 씨앗을 심어야 합니다. 사람이 구원을 

받는 것은 사람의 지혜로운 생각이 아니라 하나님의 말씀으로 되는 

것입니다. 여기에 추가하거나 손상되도록 방치하지 마십시오. 순수한 

순수성을 그대로 '있는 그대로' 심어야 합니다.  

믿음은 들음에서 옵니다. 즉, 하나님의 말씀이 그 이웃, 가족, 버스 

정류장에 있는 사람, 직장 동료에게 전달되어 그들이 듣고 구원을 

받아야 한다는 뜻입니다.  
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복음을 전하는 일은 이 세상의 많은 일들처럼 '음, 아'라고 할 일도, 

기분에 따라 선택하는 일도 아닙니다. 아니요, 그것은 의무이며 

긴급하게 필요한 일이며 위험을 무릅쓰고 무시해야 하는 일입니다.  

그러므로 왕국의 씨앗을 뿌리고, 뿌리고, 뿌리고 수확을 기대합시다. 

당신에게는 씨앗이 있고, 그 씨앗은 자주 뿌려져야 합니다.  

 할 수 있는 일과 해야 할 일이 있습니다.  

 

그러나 모든 것을 자라게 하시는 분은 오직 주님이십니다  

28 흙은 저절로 옥수수를 생산합니다. 어떤 일꾼도 이것을 할 수 

없습니다. 하나님 외에는 누구도 자라게 할 수 없습니다. 이 점을 

분명히 합시다!  

다음 주에 우리는 고린도인들에게 보낸 편지와 3장을 다시 살펴볼 

것입니다. 거기에 나오는 한 구절은 우리에게 누가 무엇을 하는지를 

상기시켜 줍니다. “결국 아볼로는 무엇입니까? 그러면 바울은 

무엇입니까? 오직 종들을 통하여 너희가 믿게 되었으니 이는 주께서 

각 사람에게 맡겨 주신 대로니라 나는 심었고 아볼로는 물을 

주었으나 하나님께서 자라게 하셨습니다. 그러므로 심는 이나 물 

주는 이는 아무 것도 아니로되 오직 자라나게 하시는 

하나님뿐이니라. 우리에게는 우리가 해야 할 역할이 있고 주님께서는 

그분의 역할을 하십니다. 그분의 몫이 있고 우리의 몫이 있습니다. 

심는 사람과 물 주는 사람의 목적은 같으나, 각각 자기가 일한 대로 

자기의 상을 받으리라. 고전 3:5-8 주님께서 그분의 큰 일, 가장 큰 

일에 우리를 참여하게 하셨습니다. 이보다 더 좋은 일은 없습니다.  

 

그럼 몇 가지 함정이 있나요?  

주님께서 당신에게 무엇을 하라고 부르셨는지, 그리고 그분만이 

무엇을 하실 수 있는지 아십시오.  두 가지 역할을 혼합하여 구분되지 

않게 하거나 두 역할을 서로 바꾸지 마십시오. 

오직 하나님만이 하실 수 있는 일을 하려고 하지 마십시오. 

우리는 씨앗을 뿌려야 합니다. 우리는 식물을 자라게 하지 않으며, 할 

수도 없습니다! 

  밀을 펴는 기계, 빵을 자라게 하는 진공 용기를 상상해 보세요! 

남자나 여자가 씨앗을 자라게 할 수 있고, 남자가 하나님을 선택할 수 

있으며, 남자가 응답하여 자신을 거듭나게 할 수 있다는 믿음 뒤에는 

잘못된 신학이 있습니다. 이것은 아르미니안주의(네덜란드 신학자 

아르미니우스의 이름을 따서)로 알려져 있습니다. 우리는 하나님의 

일을 할 수 없습니다. 하나님만이 하실 수 있는 일을 우리는 할 수 

없습니다. 

  그것은 우리가 JW처럼 냉담하게 서 있다는 것을 의미합니까? 

바울은 회심한 후에 오로지 전도하고 증언하는 일에 전념했으며, 

안식일마다 회당에서 강론하고 권면하고 힘써 유대인들의 말을 

반박했으며, 성경으로 예수가 그리스도이심을 증명했습니다. 

사도행전 18:4,5,28 이 말씀을 들으십시오. 설득하다, 추론하다, 

반박하다, 증명하다. 

우리 역시 말씀을 설명하고, 추리하고, 설득함으로써 복음의 

긴급성을 듣는 모든 사람에게 감동을 주어야 합니다.  

그런데 우리는 듣는 사람에게 어떤 변화를 일으킬 수 있습니까?  

주님께서 그의 일을 하지 않으시면 아무 것도 없습니다. 우리는 

반응을 유도할 수 있고, 사람들에게 의지할 수 있고, 그들이 죄책감을 

느끼게 만들 수 있고, 그들의 감정을 자극하고, 페르소나를 투영할 수 

있습니다. 이것이 영업사원들이 매우 효과적으로 하는 일입니다. 

그러나 강요된 경우 그 사람은 과묵하게 반응하므로 이제 법적으로 

14일의 냉각 기간이 있습니다.  

주님이 어떻게 일하시는지 오해하고, 사람들을 하나님 나라로 

인도하기 위해 최선을 다하고, “이 기도를 드려라”라고 말하는 

사람들이 많습니다. 문제는 그들이 다시 튀어나오고, 빨리 떨어져 

나가는 것입니다. 누구도 개종시킬 수 없습니다. 우리는 교회 문을 더 

넓게 만들고, 유용한 서비스와 프로젝트를 제공하여 사람들을 

끌어들일 수 있고, 즐겁게 하고 '즐거운' 일을 할 수 있습니다. 

성장처럼 보일 수도 있지만 그렇지 않습니다. 단지 더 많은 사람들이 

모이는 것입니다. 
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당신이 마음에 무엇을 하려고 하든 그것은 여전히 죽은 마음입니다. 

씨 뿌리는 사람인 우리는 생명을 줄 수 없고 아무것도 자라나게 할 수 

없습니다. 오직 주님만이 그 일을 하실 수 있습니다.  

 할 수 있는 일과 할 수 없는 일이 있습니다.  

 해야 할 일이 있고, 하지 말아야 할 일이 있습니다. 

 

그 다음에는 하나님께서 당신과 나에게 하라고 말씀하신 일을 

하나님께서 행하실 것을 기대하는 다른 면이 있습니다. 

여러분은 나의 증인이 될 것입니다. 모든 그리스도인은 씨앗을 

운반하는 사람, 선포하는 사람, 선포하고, 선언하고, 뿌리고, 

추론하고, 논쟁하고, 설득하고, 듣는 사람에게 이 말씀을 감동시키고 

심도록 부르심을 받았습니다. 삶. 하나님은 그 일을 하라고 우리를 

부르셨습니다. 그분은 그것을 그분의 위대한 계획에 

포함시키셨습니다. 우리는 하나님의 동역자들입니다. 고전 3:9 

하나님은 우리를 그의 ‘동역자’로 선택하셨습니다. 고후 6:1에서도 

다시 말씀하십니다. 정말 놀랍습니다.  

  아버지는 어린 아들과 함께 꾸미는 일을 하면서 붓을 건네주며 

그것이 지저분한 일이 될 수도 있다는 것을 알고 있지만, 어린 아들이 

얼마나 기뻐하는지, 얼마나 특권인지, 그는 그것을 잊지 않을 

것입니다.  

 하나님은 당신 없이도 그것을 하실 수 있습니다. 분명히 하실 수 

있습니다. 그러나 그분은 당신을 사용하기로 선택하셨습니다. 

여러분의 부분, 우리의 부분은 중요한 부분이지만 작은 부분입니다. 

만약 누군가가 그리스도인이 되지 않는다면 그것은 당신이 그 

사람에게 충분히 기대지 않거나, 충분히 설득하지 않았거나, 그들이 

구원받았다고 여러 번 말해 주었기 때문에 그들이 그것을 믿고 

그렇게 행동하기 시작했기 때문이 아닙니다. 아니요, 예수님은 내가 

그분의 교회를 세우겠다고 말씀하셨습니다. 당신은 아니고 내가 할 

것입니다. 

예수님은 우리가 세상에 나갈 때 준비할 수 있도록 이 말씀을 

하십니다. 마가복음의 이 전체 부분은 '정상'을 넘어서기 전, 즉 이 

경우에는 호수를 건너 적의 영토로 가기 전의 사실상 '선교 

훈련'입니다. 악마 같은 존재로 극적으로 표현된 것처럼 우리의 적이 

통치하는 곳이 바로 그곳입니다. 이 원시 제자들이 사자굴로 향할 때 

그들은 그리스도께서 그들과 함께 계시기 때문에 안전한 손에 

있습니다. 그들은 단지 그분을 신뢰하기만 하면 됩니다. 따라서 

길에서나 호수에서 폭풍의 교훈인 마지막 마지막 핵심 교훈입니다. 

그들은 하나에 있었고, 그 안으로 들어가서 그것을 통과했습니다. 

그리고 그들이 착륙하자마자 이 사람에게서 폭풍이 몰아치는 것을 

보았습니다. 평화의 왕이신 예수님께서 폭풍을 잠잠하게 하셨습니다. 

 

27 밤낮 자고 깨고 하는 중에 씨가 나서 자라되 어떻게 되는지 알지 

못하느니라  

그것은 자라서 익을 것이다. 하지만 당신은 그것을 할 수 있습니까? 

당신은 할 수 없다는 것을 알고 있습니다. 생산되는 조건을 홍보할 

수는 있지만 실제 프로세스에는 손가락을 대지 않아도 됩니다. 

인생은 신비입니다. 성장은 미스터리입니다. 숙성은 비밀입니다.  

과학자는 생명을 설명하고 당신을 속이고 영리한 전문 용어로 자신의 

무지를 감추려고 노력하지만 생명을 생산할 수는 없습니다. 

  James Webb 망원경은 계속해서 멋진 사진을 보내고 있으며 

지난 금요일에 흥분한 과학자가 모든 변화하는 이론을 재조정해야 

한다고 인정했습니다. 먼 곳에 있는 경우에도 그러하듯이 

현미경에서도 마찬가지입니다. 

생명과 성장은 하나님께 속한 것입니다. 오직 그분 안에서만 우리가 

살고 움직이고 존재합니다. 농부는 아무것도 하지 않고 기대하며 

기다리고 있습니다. 우리도 그래야 합니다. 그는 씨를 알고 땅에 

떨어져서 열매를 맺을 줄로 생각합니다. 그는 기대하며 심었습니다. 

당신이 심었다면 우리도 뭔가 일어날 것이라고 기대합시다.  

그리고 그렇습니다. 28 땅은 저절로 곡식을 맺습니다. 처음에는 

줄기가 나오고 다음에는 이삭이 나오고 다음에는 이삭에 낟알이 

나옵니다.  

마음 속에서 하나님의 말씀이 일어나고 발전하는 것도 

마찬가지입니다. 그것은 영혼에 들어가서 은밀한 일을 합니다. 

당연히 우리 모두는 주 예수님을 대적합니다. 그러나 그것이 
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들어오면 우리의 마음이 바뀌고 우리는 그분을 사랑하게 됩니다. 

하지만 우리는 내면의 변화가 어떻게 일어나는지 모르나요? 한때 

나는 주님의 통치를 피하고 그분이 나를 지배하신다는 생각을 

미워했지만 이제는 그분을 사랑합니다. 어떻게 그런 일이 

일어나나요? 죄를 짓는 대신 회개와 믿음과 사랑을 낳는다면 나의 온 

성품이 어떻게 새로워질 수 있습니까? 하나님의 영은 어떻게 사람의 

생각을 다루시며, 어떻게 새 마음을 창조하십니까? 그분은 어떻게 

우리에게 올바른 영을 주시는가? 우리는 알 수 없습니다. 하나님의 

영은 바람처럼 움직이시며 우리는 그분이 어디서, 누구에게, 

누구에게 오셔서 일하실지 알지 못합니다. 그러나 그분이 행하실 때 

우리는 그 결과를 봅니다.  

그 사람은 자신 안에 무슨 일이 일어났는지 즉시 알게 되며 곧 그 

변화를 숨길 수 없게 됩니다. 눈이 열리고 혀가 풀리고, 새로운 창조, 

부활, 죽음에서 깨어남을 가져오는 효과적인 일이 우리 안에서 

이루어졌습니다. 모든 것이 실제적이지만 눈에 보이지는 않습니다. 

  당신에게도 그런 일이 일어났나요? Wakeem처럼 말할 수 

있나요? 그가 이전처럼 여기 서는 것은 쉽지 않습니다. 그러나 이제 

그 안에 새 영이 계시므로 그를 담대하게 만듭니다. 

오늘 아침 여기에 있는 모든 사람들은 당신의 마음에 씨앗을 

심었습니다. 그것은 좋은 씨앗입니다. 그것이 당신에게 어떤 일을 

하였습니까? – x2. 여기에는 증거가 없는 사람도 있습니다. 만약 

그게 당신이라면 여기엔 당신을 도와줄 수 있는 사람이 아무도 

없습니다. 주님께로 가서 십자가로 가서 자비를 구하고 죄를 

고백하십시오. 그렇지 않으면 이 세상을 떠나 영혼의 심판자 앞에서 

더럽고 죄 있는 사람이 되지 않도록 하십시오. 

 

 농부는 농작물을 보면서 뭔가를 해야 합니다. 그는 농작물을 

수확합니다. 

29 곡식이 익자마자 곡식에 낫을 대는 것은 추수 때가 

이르렀음이니라 이제 여호와께서 다시 그 종들을 사용하시어 곡식에 

낫을 대시느니라  

 살아있는 씨앗이 열매를 맺자마자 행동할 때입니다. 

우리도 마찬가지입니다. 우리는 누구에게 주님의 열매가 있을지 

기대와 설렘으로 바라보고 있습니다. 우리는 무엇을 찾나요? 주님의 

영의 증거; 깨짐, 확신, 살아 있는 믿음으로 활력을 얻은 사람. 이것이 

보여지면 낭비할 시간이 없습니다. 그는 낫을 대고 그 사람을 

곳간으로 데려가야 하며, 믿음의 집으로 데려가야 합니다. 여기 

있습니다보호하고, 지키고, 지켜보고 있습니다. 이 낫은 마지막 큰 

날을 거두는 것이 아닙니다. 왜냐하면 그것은 비유의 범위에 속하지 

않기 때문입니다.  

이런 거두는 것은 구주께서 사마리아인들의 마음에 씨를 뿌리신 후 

제자들에게 이르시되 너희가 넉 달 후에 추수하리라 하지 

아니하였느냐 하시니라. 내가 너희에게 이르노니 눈을 떠서 밭을 

보라! 수확할 때가 되었습니다. 요 4:35. 그것은 그들이 전혀 

예상하지 못한 곳에서 생겨난 것이었습니다! 주님만이 하실 수 있는 

일을 주님께서 하신다는 것을 신뢰합시다. 그분의 격려와 약속에 

귀를 기울이십시오. 우리가 선을 행하되 낙심하지 말지니 포기하지 

아니하면 때가 이르매 거두리라. 갈 6:9   

    그리스도인으로서 우리는 추수 때를 주의 깊게 관찰하며, 

그리스도를 믿는 믿음의 참된 표징을 찾습니다. 그것을 보자마자 

우리는 즉시 개종자들을 데려와서 우리 안에서 안전하게 분리된 

형제애의 보살핌을 받을 수 있도록 합니다. 세상을 시험에서 벗어나 

주님을 위해 쌓아 두었습니다.  

  우리는 Aaron에게서 주님께서 일하시는 것을 보았습니다. 

Wakeem에서도 마찬가지입니다. 당신도 그렇습니까? 

급한 일이라 마귀가 일을 하지 못하게 하여 곡식이 익자마자 

우리는 친교의 손을 내밀고 그들을 형제로 인정하며 주님께서 

시작하신 일을 영광스럽게 여기시고 계속해 주시기를 기대합니다. 

우리는 “당신의 믿음을 고백했습니까? 공개적인 고백과 세례의 

간증과 순종이 필요한 때가 아니겠습니까? 새 마음은 사랑과 순종을 

지향합니다. 신자들과의 친교 속에서 새로운 개종자는 주님의 

포도원에서 일하도록 임명되었습니다. 우리는 격려하고, 가르치고, 

강화해야 합니다. 
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   추수꾼은 개종자들을 모으는 사람이며, 한 사람이 다른 사람에게 

심고, 우리가 함께 기뻐합니다. 우리의 일은 하나이며, 우리는 한 

주님을 위해 일하는 것입니다. 

천공 기대 

씨에 생명이 있으니 하나님의 말씀은 생명이니라 하나님의 말씀은 

살았고 운동력이 있어 강력하고 썩지 아니하여 여호와의 말씀이 

세세토록 있느니라(벧전 1:25)   

추수를 하려면 씨앗을 마음에 묻어야 합니다. 거기에는 하늘의 

씨앗이 은밀하게 자라나는데, 이는 하나님의 일은 눈에 보이지 않는 

곳에서 이루어지기 때문입니다. 

당신은 정원사입니까? 심나요? 물을 주나요? 그것에 대해 뭔가를 

기대하지 않습니까? 

이 비유에 따르면 우리는 열매를 기대해야 합니다. 농부가 땅에 씨를 

뿌리는 사람은 수확을 기대합니다. 그러므로 우리는 하나님의 말씀을 

뿌릴 때 그 말씀이 헛되이 돌아오리라 생각하지 말아야 합니다. 

인내심을 갖고 기다리자, 그것이 올 것이다.  

“너희 몫, 그분의 몫” 뿌리는 것은 우리의 몫이고, 그것이 우리의 

몫입니다. 주님께서는 그분의 몫을 갖고 계시며 그것을 이루실 

것입니다. 마음속에 믿음이 자라도록 그분을 바라보자. 그분은 

그렇게 하실 것이다. 끝 


